

Chinese Wedding Beverage Package

中式婚宴餐飲套餐

Package 餐飲套餐 A

Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours during dinner time

席間無限量供應汽水、橙汁及指定啤酒共三小時

每席港幣 **\$980** per table of 12 persons

Package 餐飲套餐 B

Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice, house beer and house wine for 3 hours during dinner time

席間無限量供應汽水、橙汁、指定啤酒及紅白餐酒共三小時

每席港幣 **\$1,280**
per table of 12 persons

Package 餐飲套餐 C

Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice, house beer and house wine throughout the function for 5 hours

宴會全程無限量供應汽水、橙汁、指定啤酒及紅白餐酒共五小時

每席港幣 **\$1,680**
per table of 12 persons

Western Wedding Beverage Package

西式婚宴餐飲套餐

Package 餐飲套餐 A

Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours during dinner time

席間無限量供應汽水、橙汁及指定啤酒共三小時

每位港幣 **\$88** per person

Package 餐飲套餐 B

Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice, house beer and house wine for 3 hours during dinner time

席間無限量供應汽水、橙汁、指定啤酒及紅白餐酒共三小時

每位港幣 **\$108** per person

Package 餐飲套餐 C

Unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice, house beer and house wine throughout the function for 5 hours

宴會全程無限量供應汽水、橙汁、指定啤酒及紅白餐酒共五小時

每位港幣 **\$148** per person

The above packages are subject to 10% service charge
以上婚宴酒水套餐須另加一服務費